
J.H. ten Napel, Gaasp 7, 8032CP, Zwolle 

F.L.M. Mensink, Glanerbeek 43, 8033BZ, Zwolle 

A. Karssen, Haarbeek 4, 8033BH, Zwolle 

 

      Zwolle, 30 januari 2017 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

van de gemeente Zwolle  

Postbus 10007 

8000 GA Zwolle 

 

 

Betreft:  Foodcourt:  informatie aan de gemeenteraad over Horecavisie  

Geachte College 

 

In de raadsvergadering van 23 januari j.l. heeft de heer Westerik van projectontwikkelaar Reggestede 

als inspreker vermeld dat zij vanaf 2013 in nauw overleg  met de gemeente Zwolle  aan de plannen 

van het Foodcourt hebben gewerkt. 

 

De Horecavisie is van december 2012 en is op 25 februari 2013 in de raad vastgesteld en dus vanaf 

dat moment  beleid van de gemeente Zwolle.  In de Horecavisie  staat dat er voldoende 

fastfoodrestaurants zijn. In de Horecavisie kan gezien bovenstaande data nog geen rekening 

gehouden zijn met de komst van een Foodcourt. 

 

Op de toekomstige aangepaste  kaders van de horecavisie kunnen wij geen datum vinden maar de 

discussie in de raad  in de Raad is op 7 april 2015 geweest  en de besluitvorming op 11 mei 2015. 

In de tekst van de aangepaste kaders kunnen wij niets vinden over wijziging van het beleid ten 

aanzien van fastfoodrestaurants en ook in de discussie en besluitvorming is dat volgens ons niet aan 

de orde geweest. Volgens onze informatie is in de gesprekken met belanghebbenden bij de opstelling 

van de horecavisie en de aanpassing van de kaders ook nooit melding gemaakt van de plannen voor 

een  Foodcourt.  Hieruit kunnen wij niets anders concluderen dat het bestaande beleid  van de 

gemeente Zwolle dat er voldoende fastfoodrestaurants zijn zonder Foodcourt niet is veranderd bij de 

aanpassing van de kaders. 

 

Bij de aanpassing van de kaders moeten de plannen al in een vergevorderd stadium of klaar zijn 

geweest gezien bovenstaande mededeling van de heer Westerik en  gezien het feit dat de 

informatiebijeenkomst van Reggestede op 13 mei 2015 was en de aankondiging hiervan op 15 april 

2015 is verstuurd en de discussie en besluitvorming in de raad in dezelfde tijd was. 

 



Ook in de haalbaarheidsstudie ter onderbouwing van de behoefte aan een Foodcourt vinden wij 

niets terug over het meenemen hiervan in de Horecavisie.   

 

In de raad van 23 januari  heeft wethouder Anker  de raad geïnformeerd dat de plannen voor een 

Foodcourt zijn meegenomen in de Horecavisie.   

 

Wij vragen u vriendelijk deze informatie toe te lichten en aan te geven waar wij dat kunnen vinden 

en waar daar mededelingen over zijn gedaan. De heer Karssen heeft in zijn inspraakbijdrage en de 

bijbehorende bijlage opmerkingen over dit aspect gemaakt en de heer Feenstra heeft hier vragen 

over gesteld. 

 

Graag ontvangen wij op korte termijn een reactie van u. Zo mogelijk voor de besluitvorming van 13 

februari, maar in ieder geval ruimschoots voordat  de termijn van in beroep kunnen gaan is 

verstreken. 

 

Bij voorbaat hartelijk dank! 

 

Een kopie van dit schrijven hebben wij verstuurd aan de leden van de gemeenteraad. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

J.H. ten Napel  

 

 

 

F.L.M. Mensink  

 

 

 

A. Karssen  


